
Voorzitter,

Ik wil allereerst even een bekentenis doen. Ik ben sinds een aantal maanden in training, niet om de 

coronakilo’s kwijt te raken, maar om vandaag, op deze prachtige dag in Waalre, nog even hardlopend 

in mijn middagpauze een aantal mooie ontwikkelingen in onze gemeente langs te kunnen gaan en 

daar de laatste stand van zaken te aanschouwen. Want er zijn in deze raadsperiode nogal wat 

projecten gerealiseerd of in gang gezet. Bij een aantal daarvan, die vandaag op mijn route lagen, sta 

ik vanavond graag even stil. 

Allereerst, op korte afstand van mijn thuiskantoor, de Eindhovenseweg. Op zich is daar momenteel 

nog weinig te zien, aangezien pas in 2022 de schop in de grond zal gaan. Maar toch, ik kan mij niet 

aan de indruk onttrekken dat, na de opening van de Westparallel enkele weken geleden, de 

verkeersdrukte is afgenomen. Alhoewel ik ook nog genoeg vrachtwagens en auto’s met wit-rode 

kentekens zag rijden. Misschien is het dan ook raadzaam nog wat extra publiciteit te geven aan de 

openstelling van de nieuwe N69, zodat de voorzichtige verkeersafname daadwerkelijk gaat 

doorzetten. In afwachting van de daadwerkelijke ombouw.

Kort daarna kwam ik op den Hof, en ook daar zag ik positieve ontwikkelingen. Op de hoek van het 

voormalige Blokker-pand is de nieuwbouw van de Aalsterhof bijna gereed, en het is nu al een 

aanwinst wat mij betreft. Laten we hopen dat deze maatgevend is voor alle toekomstige 

ontwikkelingen in dit gebied. En daarnaast doet het mij veel genoegen om te zien dat op enkele 

plaatsen nieuwe ondernemers gevestigd zijn. Dat geeft mij vertrouwen dat straks het vernieuwde 

den Hof een mooie toekomst heeft als levendig dorpshart van Aalst. 

Eén kleine kanttekening, voorzitter, was het nu echt nodig om de nieuwe lunchroom de tent bij het 

terras te laten verwijderen? Wij hadden in deze toch gehoopt op meer coulance richting een lokale 

ondernemer, die het aangedurfd heeft om midden in coronatijd een nieuwe zaak te starten.

Vanaf den Hof vervolgde ik mijn wandeling door onze bossen, waar ik overigens nog steeds tal van 

loslopende honden tegenkom, naar waterplas de Meeris, beter bekend als het gat van Waalre. Er 

was niemand aan het suppen vandaag, maar dat zal ongetwijfeld met de temperatuur te maken 

hebben gehad. Maar goed, hier is de afgelopen jaren een prachtige woonwijk verrezen, en het doet 

mij genoegen te zien dat er nog volop wordt bijgebouwd in de Boslaantjes. Een groot aantal mensen 

geniet hier van een prachtige en groene woonomgeving. En het zal u inmiddels duidelijk zijn dat, ook 



wat de VVD betreft, dit zo blijft. Windmolens op korte afstand van dit alles vinden wij in het geheel 

geen passende ontwikkeling.

Zoals gezegd is de nieuwbouw in de Boslaantjes al een eind op weg. Maar, ondanks deze 

ontwikkeling en andere lopende plannen, zoals het aansluitende Heijde Park en bijvoorbeeld ook de 

nagenoeg afgeronde woningbouw op het Keijzer terrein, blijft de behoefte aan extra woningen in 

Waalre onverminderd groot. Wij willen in de volgende raadsperiode dan ook vol inzetten op het 

bouwen van meer woningen, zodat iedereen in Waalre een passend en betaalbaar huis kan vinden.

Een kilometertje verderop is het eerste deel van de Traverse bijna gereed voor openstelling. 

Vanmiddag konden fietsers, voetgangers en hardlopers in ieder geval al gebruik maken van de 

Traverse. Ik heb daarbij zelf kunnen vaststellen dat de bestrating mooi in het zandbed ligt. Helaas heb 

ik de kunstwerken in het gescheiden rioolstelsel niet meer met eigen ogen kunnen aanschouwen. We 

kijken uit naar de openstelling en hebben er vertrouwen in dat er met betrekking tot de leefbaarheid 

en veiligheid grote stappen gezet zijn.

De laatste stop op mijn route: dit huis van Waalre. En dat gebruik ik hier dan maar even als haakje 

voor een korte beschouwing op de begroting op zich. 

Allereerst graag onze complimenten voor de programmabegroting. Een mooi stuk werk, het is niet 

niks om als gemeente in deze tijden een sluitende begroting te kunnen presenteren. Zeker omdat de 

eerste signalen voor 2022, ten tijde van de kadernota, erg negatief waren. 

Gelukkig is het financiële plaatje inmiddels wel wat beter. Wij stellen tevreden vast dat er in ieder 

geval voldoende ruimte is de ambities uit het raadsbrede akkoord komend jaar uit te voeren. Daarbij 

stelt het college nu een ozb verhoging van 1,5% voor om de begroting in 2022 sluitend te krijgen. 

Voor het jaar daarna wordt een drastische verhoging van 12% geschetst, voornamelijk ten gevolge 

van een teruglopende uitkering uit het gemeentefonds van het Rijk. Een dergelijke verhoging lijkt ons 

zeer onwenselijk, maar de discussie daarover zal volgend jaar in de nieuwe raad gevoerd moeten 

worden. Wij nemen deze 12% voor nu ter kennisgeving aan.

Richten wij ons dan verder op 2022, dan stellen wij tevreden vast dat de september circulaire een 

verdere positieve ontwikkeling laat zien. Volgens de laatste cijfers hebben we nu voor het komend 

jaar een begrotingsoverschot van 5 ton. Wij onderschrijven van harte de aanbeveling van het college 

om deze middelen in reserve te houden en ter besteding te laten aan het nieuwe college.



Echter, nu er financiële ruimte is ontstaan, vindt de VVD wel dat wij onze inwoners, zeker in deze tijd, 

niet meer kunnen vragen om een extra bijdrage. Wat ons betreft gaat de OZB-verhoging van 1,5% 

dan ook van tafel, en wij dienen daarvoor een amendement in. Daarbij laten wij wel de benodigde 

meerjarige indexering, die puur dient om in algemene zin de stijging van onze kosten te 

compenseren, in stand. Dit om geen hypotheek te nemen op de toekomst. Als VVD staan wij immers 

voor solide financieel beleid.

En dan tot slot, voorzitter, heb ik vanuit de laatste kilometer van dit huis naar mijn eigen huis nog 

een kanttekening met betrekking tot de begaanbaarheid van de route. Want of ik nu het tegelpad 

kies langs de Koningin Julianalaan of het asfaltpad door het Burgemeester Ossepark, het valt mij toch 

wel op dat beide routes er niet goed bij liggen. En dat geldt eigenlijk voor te veel straten, stoepen en 

paden in Aalst en Waalre, zoals uw college ook al heeft aangegeven. Er zijn in het buitengebied 

zandpaden die beter begaanbaar zijn dan sommige trottoirs binnen de bebouwde kom. Het lijkt mij 

goed dit nogmaals als aandachtspunt mee te geven aan uw en onze opvolgers. Er ligt voor de 

toekomst ook op dit vlak een uitdaging voor ons allen om te zorgen, dat de hoge kwaliteit van de 

leefomgeving in Waalre gewaarborgd blijft. 

Dank u wel.

 


